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Treść zapytania: (w celu uzyskania informacji o faktach bądź prowadzonych działaniach) 

W związku z licznymi interwencjami mieszkańców Dęblina zwracam się z pytaniami 

odnośnie jakości wody w wodociągach miejskich zasilanych z obu ujęć: 

1. Czy w najbliższym czasie planowane są prace związane z poprawą jakości dostarczanej 

mieszkańcom wody? 

Mieszkańcy Miasta, szczególnie korzystający z ujęcia Wiślana skarżą się na dużą ilość 

kamienia i żelaza zawarte w dostarczanej wodociągami wodzie. Ma to bardzo duży wpływ na 

jej walory smakowe oraz osadzanie się kamienia na sprzętach domowych np. pralkach, 

czajnikach itp. Spełnianie norm jakości wody, jak to często tłumaczy MZGK nie oznacza, że 

w temacie poprawy jej walorów smakowych i fizykochemicznych nie trzeba niczego robić. 

2. Dlaczego MZGK nie korzysta w tym zakresie z programów finansowanych ze środków 

unijnych? 

Jak można wyczytać w prasie lokalnej, okoliczne gminy np..Stężyca korzystają z takich 

środków w celu kompleksowej modernizacji swoich ujęć wody w związku z czym mogą 

dostarczać wodę o wiele lepszej jakości. 

Odpowiedź na zapytanie składane na piśmie udzielana jest w formie pisemnej, nie później niż w 
terminie 14 dni od dnia otrzymania zapytania. 
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